

Medicinal Ingredients (per serving):

Phosphatidylcholine (Glycine max - Seed)
(14% Choline)650 mg

Non-Medicinal Ingredients: Water, glycerin, ethanol, tocophersolan.

Recommended Use: Phosphatidylcholine, a source of choline, supports healthy brain and nerve function as a precursor to neurotransmitter acetylcholine. Helps to maintain healthy liver function. Use within 60 days of opening.

Recommended Dose: Adults: Take 1 teaspoonful (5mL) directly by mouth 1 to 2 times daily. Hold in mouth 30 to 90 seconds and swallow. Best taken on an empty stomach.

Risk Information: If you are pregnant or breastfeeding consult a health care practitioner prior to use.

Refrigerate upon receipt



QUICKSILVER
DELIVERY
SYSTEMS®

Product Code
Code produit: SYPC01
15509.00

Lot:

Exp.:

Ingrédients médicinaux (par portion):

Phosphatidylcholine (graine d'Glycine max)
(14% de choline).....650 mg

Ingrédients non médicinaux: eau, glycérine, éthanol, tocophersolan.

Utilisation recommandée: La phosphatidylcholine, une source de choline, est un précurseur de l'acétylcholine, un neurotransmetteur qui favorise le bon fonctionnement cérébral et nerveux. Elle aide à maintenir une bonne fonction hépatique. Utiliser le produit dans les 60 jours suivant l'ouverture.

Posologie recommandée: Adultes: Prendre 1 cuillerée à thé (5 mL) directement par voie orale 1 ou 2 fois par jour. Retenir le produit dans la bouche pendant 30 à 90 secondes avant de l'avaler. Il est recommandé de prendre le produit sur un estomac vide.

Information sur les risques: Consultez un professionnel de la santé avant d'utiliser le produit si vous êtes enceinte ou si vous allaitez.

Manufactured by/Fabriqué
par: Quicksilver Scientific
1960 Cherry St.
Louisville, CO 80027

Importer/Importateur
DeVita Vite Ltd.
Box 283 Keswick ON
L4P 3E2 (800) 840-1676

QUICKSILVER
SCIENTIFIC®

MICELLIZED

PURE PC
PC PURE
MICELLISÉE

NPN 80126743

Natural Health Product
Produit de santé naturel

120 ML LIQUID/(LIQUIDE)

